
KIVI 
Afdeling Technische Fysica

Verslag Algemene Leden Vergadering op 12 april 2016 in het DAF Museum, 
Tongelresestraat 27, 5613 DA  Eindhoven

Aanwezig: Jeroen Oortwijn (pm), Jan Botman (secr), Kees Brouwer (bestuur TF), 
Kees van der Velden (lid TF).
Afwezig: Coen Groen (mk), Robin Hutschemakers (mk) 

1. Opening en vaststellen agenda
Voorzitter Coen Groen is helaas door ziekte verhinderd. Jan Botman neemt zijn functie waar. Hij opent 
de vergadering om 13:44 uur en heet speciaal welkom de heer Van der Velden.
De agenda wordt vastgesteld.

2. Notulen ALV vergadering 16 maart 2015
Bij enkele opmerkingen in deze notulen wordt kort stil gestaan.
# De door TF voorgestelde poule van KIVI penningmeesters om hieruit te putten om bij elkaar 
de kascommissie te bemensen werkt goed en de ervaringen zullen worden gedeeld bij het 
Penningmeesteroverleg van KIVI. 
# Het grote Molten Salt Reactor congres in 2015, georganiseerd gezamenlijk met de afdeling 
Kerntechniek, trok 250 deelnemers.
# Het banksysteem dat KIVI hanteert is inderdaad duurder dan wat er voorheen was.
# De projectsponsoring ten behoeve van de studentenverenigingen is in 2016 ingevoerd. Er 
wordt nog niet gebruik van gemaakt. De vraag komt aan de orde hoe de afdeling TF de inbreng 
en activiteiten van studenten kan stimuleren.
De notulen worden goedgekeurd.

3. Mededelingen en ingekomen post
De voorzitter Coen Groen is verhinderd door ziekte. De heren Rick Stoffelen en Wijnand 
Germs hebben zich teruggetrokken uit het bestuur van TF. Er is verder geen ingekomen post. 

4. Algemeen Jaarverslag 2015
Het Algemeen Jaarverslag is vervat in de Vragenlijst van KIVI over de activiteiten in 2015. De 
Vragenlijst wordt punt voor punt besproken. De activiteiten in 2015 worden opgesomd. Dit 
waren er in 2016 in totaal elf: drie meer dan oorspronkelijk gedacht. Enkele activiteiten 
mochten zich verheugen in grote belangstelling, zoals het al genoemde symposium over 
gesmolten zout reactoren, het symposium Straling en Isotopen voor Medische Toepassingen 
(110 deelnemers) en het symposium Energy Storage (80 deelnemers). Bovendien kon men de 
bedrijfsbezoeken alle als zeer interessant bestempelen.
Er is samengewerkt met drie andere KIVI vak afdelingen (KT, WS en V&V) en met de regio 
afdelingen Zuid en Gelderland. Daarbuiten was er samenwerking met de NNS, Stichting 
Kernvisie, met de diverse studieverenigingen en is een principesamenwerking afgesproken met 
de NNV.
Ten behoeve van het jaarthema van de KIVI in 2015, Valley of the Future, heeft TF geen 
activiteiten kunnen organiseren.
Er is kort gediscussieerd over de rol van TF met betrekking tot Young Professionals. Van der 
Velden (DAF) meldde dat zij van hun werkgevers, de bedrijven, nauwelijks tijdruimte krijgen 
om aan KIVI activiteiten deel te nemen: alle uren moeten worden begroot of men moet zelf een 
vrije dag opnemen. 
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5. Financieel Jaarverslag 2015 en verslag Kascommissie
Tijdens de vergadering wordt het verslag uitgereikt en dit was ook al deels per e-mail verspreid.
De penningmeester licht een en ander toe. 
Er is een batig saldo van € 1748,09 op het vermogen, in tegenstelling tot het gestage verlies in 
voorgaande jaren, zoals een verlies van € 1038,34 over 2014. De voornaamste bijdragen aan het
batig saldo zijn: lagere vergader- en reiskosten bestuur, niet gefactureerde sponsorgelden aan 
studieverenigingen en niet aangevraagde sponsorgelden aan studieverenigingen.
De lagere vergader- en reiskosten van het bestuur komen voornamelijk doordat er minder is 
vergaderd en er in het loop van het jaar twee bestuursleden zich hebben teruggetrokken.
In 2014 heeft een studievereniging sponsoring aangevraagd, maar vervolgens daarna geen 
factuur gestuurd. Dit gereserveerde bedrag is als batig saldo op de jaarrekening van 2015 gezet.
In 2015 hebben drie studieverenigingen geen sponsoring aangevraagd.
Ten opzichte van 2014 valt nog op dat er aan activiteiten veel minder geld is uitgegeven. Dit 
komt omdat er in 2015 geen minisymposium is georganiseerd.

De brief van de Kascommissie wordt voorgelezen. De Kascommissie heeft tevredenheid geuit 
over het gevoerde financiële beleid en heeft geconstateerd dat de gepresenteerde cijfers een 
correct beeld geven van de financiën van TF. 

6. Decharge Penningmeester en Kascommissie
De vergadering dechargeert bestuur, penningmeester en Kascommissie en dankt de 
penningmeester.

7. Begroting 2016
De begroting 2016 is gelijk opgenomen bij het financiële verslag over 2015.
Ten opzichte van de begroting 2015 is er vrij weinig veranderd. De bijdrage CFBI is iets naar 
beneden bijgesteld, omdat het aantal leden van de afdeling TF blijft dalen. Daarnaast zijn de 
vergaderkosten gedaald omdat er minder wordt vergaderd. De post reisdeclaraties blijft wel 
gelijk, omdat de kosten van het openbaar vervoer stijgen. Omdat de bankkosten bij ABN-
AMRO een hoger zijn, is de post diversen een hoger begroot.
De begroting is reeds ingediend bij het hoofdbestuur van KIVI. 
 
8. Benoeming Kascommissie 2016
Personen om zitting te nemen in de Kascommissie zullen worden benaderd bij het KIVI 
penningmeesteroverleg: de genoemde poule van penningmeesters. Dhr. Van der Velden oppert 
om ook de leden uit te nodigen om aanwezig te zijn bij de kascontrole.

9. Herbenoeming huidig bestuur + nieuwe Bestuursleden
Het huidige bestuur stelt zich beschikbaar voor herbenoeming. Met het afscheid van Rick 
Schoffelen en Wijnand Germs als lid van het bestuur van TF zijn vacatures ontstaan en dient 
zich de noodzaak aan die snel in te vullen. Er is een zekere wens met name vanuit het 
bedrijfsleven nieuwe bestuurders aan te kunnen trekken. Een e-mail aan de leden zal uitgaan.

10. Plannen voor 2016, Beleidsplan
Er wordt gedacht aan een symposium over veiligheidsaspecten van kernenergie, hetgeen kan 
vallen in het kader van het KIVI jaarthema “Risk and Riskmanagement”. Verder wordt de lijst 
van voorgenomen/ voorgestelde activiteiten doorgenomen zoals die is opgenomen bij de laatste 
vergadering van TF (TF 135 van 6 januari 2016). Deze lijst omvat ca. vijftien onderwerpen van 
bedrijfs- en instituutsbezoeken.
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Er is geen expliciet Beleidsplan van TF, maar het beleid is impliciet vervat in de volgende 
elementen.
 - Doorgaan met de voorgestelde activiteiten, zoals bedrijfsbezoeken, en het organiseren van 
symposia.
 - Samenwerking met andere afdelingen, zoals KT en WS.
 - Streven naar een evenwichtige bestuurssamenstelling.
 - Streven naar een goede relatie met de studieverenigingen.
 - Meer industriële participatie bewerkstelligen.
 - De relatie met NNV vorm geven. 

De voorzitter heeft geopperd om te onderzoeken of samengaan van TF met KT een optie is. 
Hiertoe zou een leden raadpleging via e-mail kunnen worden gehouden, echter pas nadat 
overleg over deze zaak met KT heeft plaatsgevonden. 
Samengaan van beide vakafdelingen zou passen in de wens van KIVI – centraal om te komen 
tot meer clustering. Tevens zou het bestuursprobleem bij TF dan niet meer urgent zijn.
Daarnaast wordt geopperd door dhr. Van der Velden om te onderzoeken of samengaan met 
afdeling Mechatronica (Meet-, Regel- en Besturingstechnologie?) geen optie is.

11. Eventuele discussie nagekomen punten
Jeroen meldt dat tijdens de kascontrole werd gevraagd waarom we een KIVI 
studentenlidmaatschap betalen voor de studieverenigingen en wat het ons oplevert. We kunnen 
nagaan wat de studieverenigingen doen met hun lidmaatschap.

12. Rondvraag/ Wvttk
Geen opmerkingen.

13.  Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 14:34 uur. Er is nog geen voorstel voor een nieuwe 
vergaderdatum.
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